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Kolejną interwencję w sprawie kiepskiej jakości dróg powiatowych i chodników biegnących
w ich ciągu poruszyła podczas ostatniego posiedzenia Rady Powiatu Iławskiego radna
Katarzyna Granacka. Choć przykłady można byłoby mnożyć, wystąpienie radnej PSL-u z
Lubawy dotyczyło miejscowości Mortęgi. W imieniu zarządu powiatu odpowiadał
wicestarosta Stanisław Kastrau, który stwierdził, że ustalono inne priorytety.

Ostatnie posiedzenie Rady Powiatu Iławskiego, które odbyło się 30 kwietnia, miało ciekawy przebieg.
Radni reprezentujący poszczególne okręgi byli bardzo aktywni i zgłosili liczne problemy. Wśród
reprezentantów wyborców z terenu powiatu iławskiego, którzy zabrali głos podczas posiedzenia była
radna PSL-u z Lubawy, Katarzyna Granacka, która w imieniu mieszkańców zaapelowała o remont
chodnika, którego stan wręcz uniemożliwia poruszanie się nim.

- Chciałabym zwrócić uwagę na bardzo zły stan drogi i chodnika w miejscowości Mortęgi - mówiła
radna. - Ostatnio wybrałam się tam z moją malutką córeczką, z wózkiem. Chodnikiem po prostu nie
dało się jechać.

W imieniu zarządu powiatu odpowiadał wicestarosta Stanisław Kastrau.

- O tej drodze wiemy wszystko, łącznie z dokumentacją w postaci zdjęć. Po konsultacjach z wójtem
gminy Lubawa, który partycypuje w kosztach remontów, kierunek napraw bieżących został inaczej



sprecyzowany - mówił wicestarosta. - Wybieramy to, co zgłaszają przedstawiciele danej gminy. Na
razie droga w Mortęgach czeka na swoją kolej.  

Radna jednak nie dała za wygraną. Poprosiła o przedstawienie argumentów starosty na piśmie. 
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